
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 4. 7. 2023 

Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, V. Šašek, A. Josefíková, L. Šašková, E. Šašková, J. 
Pretl 
Nepřítomní členové (omluveni) – P. Steinbach. 
Za zapisovatele byla zvolena Lenka Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni E. Šašková a J. 
Pretl. 
Byl přečten program jednání, zastupiteli schválen a budeme se jím řídit. 
 
Program: 

1. Úvod  

2. Činnost obce za měsíc červen  

3. Žádost MAS Šumavsko  

4. Rozpočtové opatření č.5/2023  

5. Výběr. řízení – změna č. 3 ÚP  

6. Různé  
 
K bodu 1: 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní 
knihu, výpis z účtu u České spořitelny i účtu u ČNB. 
 
K bodu 2: 
Činnost obce za měsíc červen 
Návrh na prodloužení vkladového účtu o další měsíc. 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.1/7/2023 zastupitelé souhlasí s prodloužením vkladového účtu o jeden měsíc za 
stejných podmínek jako předešlý měsíc. 
 
18. července od 12h bude další kontrolní den na ČOV a kanalizaci. 
Nyní v řešení přeložení vodovodu z p.č. 34 v k. ú. Nicov na obecní pozemek podél 
komunikace p. č. 442 v k. ú. Nicov.  
Na minulém zastupitelstvu jsme projednávali pronájem obecního pozemku vedle obecního 
hostince. Dle mapového portálu některé další obecní pozemky jsou využívány bez nájemní 
smlouvy. Se současnými uživateli pozemku budou dojednány žádosti o pronájem těchto 
obecních pozemků.  
Antonín Josefík, Řetenice č.p. 6 podal žádost o proplacení domácí ČOV. V září 2016 
zastupitelstvo rozhodlo o finančním příspěvku pro trvale žijící občany v Řetetiních, Studenci i 
Popelné na pořízení domovní ČOV. Starostka žádá zastupitelstvo o schválení finančního 
příspěvku na pokračující volební období. Návrh na zvýšení příspěvku z 25 000,- na 30 000,- na 
pořízení technologie čištění odpadních vod.   
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.2/7/2023 zastupitelé souhlasí se zachováním příspěvku na technologii septiků, 
vlastní čistírny a zvýšení částky na 30 tisíc Kč. 
Hlasování: 5 pro, 1 se zdržel (Josefíková). 



Usnesení: č.3/7/2023 zastupitelé souhlasí s podepsání darovací smlouvy s panem A. 
Josefíkem ohledně žádosti na proplacení technologie domácí čistírny v částce 20 tisíc Kč po 
předložení všech povinných příloh.  
 
Znak obce, dle předložených návrhů zastupitelé souhlasí s použitím znaku vyobrazení 
Kohoutího kříže a pláště s iniciálami S.M. (příloha č. 1) 
Hlasování: 5 pro, 1 se zdržel (Šašek) 

Usnesení: č.4/7/2023 zastupitelé souhlasí se znakem obce.  
Pan Fibich chce opravit hrob po J. Klostermanovi, který leží za věží našeho kostela. Na místě 
hrobu osadí kamenný sokl a na něj kříž. 
 
K bodu 3: 
Žádost MAS Šumavsko 
MAS Šumavsko každoročně žádá o příspěvek 365 Kč. Pomáhá občanům i obcím s dotacemi. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.5/7/2023 zastupitelé souhlasí s příspěvkem 365 Kč pro MAS Šumovsko. 
 
K bodu 4: 
Rozpočtové opatření č. 5/2023 
Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5/2023. Starostka popsala a vysvětlila 
jednotlivé položky zastupitelům (příloha č. 2). 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.6/7/2023 2023 zastupitelé berou na vědomí změny rozpočtového opatření č. 
5/2023. 
 
K bodu 5:  
Výběrové řízení – změna č. 3 ÚP 
Tříčlenná komise pro výběr firmy na pořízení změny č. 3 ve složení A. Josefíková, Vl. Šašek a 
L. Šašková. Byly osloveny tři firmy dle našich směrnic. Nejnižší cena je 96 281 Kč bez DPH od 
pana Ing. Arch. Arnošta Janka. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.7/7/2023 2023 zastupitelé souhlasí s podpisem smlouvy s panem Ing. Arch. 
Arnoštem Jankem na Změnu č. 3 ÚP. 
 
K bodu 6:  
Různé 

Obci napsala paní Schöpferová v záležitosti malých prasklin v asfaltovém povrchu na 
komunikaci od nicovského vodojemu směrem ke Kohoutímu kříži. Praskliny vznikají 
prorůstáním kořenů, obec si je vědoma tohoto přírodního vlivu a bude tuto situaci mapovat. 
Trhlinky v asfaltu řešila starostka s panem hajným. 

Starostka žádá o povolení k jednání s hasiči ze Stach o možnosti smluvně sjednat zásahy 
řízené hasiči ze Stach.   
Starostka žádá o povolení k jednání s Městskou policií Vimperk v záležitosti smluvně sjednat 
odchyt toulavé zvěře.  
Starostka žádá o schválení změny úředních hodin pro veřejnost pondělí 9 – 11 hod a středa 
13 – 15 hod. Pracovní doba je beze změny.   
 



Další zastupitelstvo se bude konat v srpnu. Termín se upřesní. 

 

Zapsal: Lenka Šašková       Dne 4. 7. 2023 

 

Ověřil: E. Šašková        J. Pretl 

 

 

Starostka: Jitka Čiefová 


